
Kommentarer til Spectrum regnskap 2011/2012 
 

 

Styret har merket seg uttalelser fra en rekke tidligere generalforsamlinger om at regnskapet 

skal være sammenlignbart over to perioder. Etter som det er et viktig prinsipp innen for god 

regnskapsførerskikk å beholde samme rapporteringsform over flere år, strider det derfor mot å 

endre på regnskapsoppsettet i venneforeningen Spectrum. Medlemmene har i alle år vært vant 

til å forholde seg til et år av gangen.  

 

Dog har styrets flertall insistert på at to år skal vises. Mindretallet har tatt forbehold om hvilke 

komplikasjoner det medfører for våre medlemmer å lese dobbelt så mange tall. Mindretallet 

vil samtidig gi honnør til alle tidligere styrer for å ha forholdt seg til god regnskapsførerskikk.  

 

I alle tidligere regnskapsoppstillinger er foreningens Balanse delt mellom Aktiva og Passiva. 

Styret gjør oppmerksom på at denne måten og behandle foreningens midler, ble for det øvrige 

norske næringsliv avsluttet i forrige årtusen. Siden 1990-tallet er Balansen inndelt i Eiendeler 

på den ene siden, og Egenkapital og Gjeld på den andre siden. Årets styre er derfor 

enstemmige i nå, uten oppfordringer fra tidligere generalforsamlinger, å innføre den nye 

rapporteringsform for Spectrum i 2011/2012. Dog har vi valgt å beholde den gamle 

oppstillingen for 2010/2011.  

 

 

Oslo 30. mars 2012 

 

For styret i Spectrum 

Tore Strøm-Gundersen 

sign. 

     

 

 

 


